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Notat fra brugergruppe i Kultur- og Bevægelsespark Høng 
vedrørende ibrugtagning og erfaringer fra det første år 
 
 
 
 
 
 
I slutfasen af byggeriet af Kultur- og Bevægelsespark Høng (KBH), blev der i samarbejde 
med administrationen nedsat en brugergruppe, der skulle repræsentere de kommende 
brugere af KBH. 
 
Brugergruppen består af repræsentanter fra følgende foreninger og institutioner:  
 

- Dagtilbudsområde Syd 
- Høng Badminton 
- Høng Bibliotek 
- Høng Gymnastikforening 
- Høng Ju-Jutsu Klub 
- Høng Lokalråd 
- Høng Skole 
- Høng Tennisklub 
- LOF Nordvestsjælland 
- Løve-Høng Håndbold 
- Løve IF 
- Rosenvængets Selskabslokaler 
- Ørslev-Solbjerg IF 
- Ældresagen 

 
Brugergruppen har siden slutfasen af byggeriet mødtes jævnligt og drøftet forventninger 
om kultur, anvendelse, inventar, udfordringer mm. 
 
På det forrige møde, afholdt d. 12. oktober 2021 blev der i brugergruppen drøftet følgende 
punkter vedrørende bygningen og byggeriet: 

o Forslag om ændringer, justeringer af bygningen og teknik mv. 
o Inventarmangler, ønsker mv. 
o Brugernes generelle oplevelser af dagligdagen, herunder udfordringer 

 
Dagsordenen tog udgangspunkt i, at brugerne nu har benyttet KBH i ca. 1 års tid og 
dermed har gjort sig en række reelle erfaringer med faciliteterne. Dette både i forhold til 
idræt, stævner, kulturarrangementer og den almindelige dagligdag. På baggrund af 
drøftelsen på mødet var der konsensus om følgende betragtninger og udfordringer: 
 
Bygningsfunktioner: 

- Multihallen 
o Lysindfald fra svalegangen ved Multihallen + det nordvestlige hjørne af 

Multihallen er problematisk i forhold til sportsaktiviteterne. Her er det 
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nødvendigt, at der findes en løsning om mørklægning såfremt Multihallen 
skal kunne anvendes til afvikling af badmintonstævner/kampe mm. 

o Gelænderet mellem Multihallen og svalegangen bør føres længere frem langs 
overgangen mellem hallen og svalegangen. Der er flere gange oplevet at 
personer er faldet over den sydlige del af trinnet. 

-  Kultur- og Rytmiksalen 
o Ved kulturarrangementer er der et stort ønsker fra optrædende at spejlene 

kan dækkes af, da disse skaber stor forstyrrelse for både lys og den 
optrædende. 

o Akustikken i Kultur- og Rytmiksalen er ved arrangementer en udfordring, det 
opleves særligt ved betonvæggene. 

o Ved teaterarrangementer kan Kultur- og Rytmiksalen ikke mørklægges, 
hvilket betyder at meget få af sådanne arrangementer lader sig gennemføre 
pt. 

o Opsætning af fast scenelys i salen til understøttelse af kulturarrangementer. 
o Opsætning af permanent projekter og lærred, placering er foreslået over 

skabene, hvor teknikken i forvejen er placeret. 
o Der ønskes, at der aftales et fast rum til benyttelse som backstage ved 

arrangementer  konkret blev det foreslået ved omklædningen til 
gymnastiksalen. Dette drøftes videre i brugergruppen. 

 
Inventar: 

- Multihallen 
o Der mangler et dommerbord og bænke til publikum i Multihallen 

- Mellemzoner 
o Der ønskes stole, samt mere bløde møbler til indretning af mellemzonerne. 
o Ved det gamle cafeteria er der et ønske om fjerne, evt. reducere 

halvvæggen for at skabe et mere åbent miljø omkring cafeen. 
o Der ønskes digitale infoskærme til at støtte kommunikation og vejledning om 

aktiviteter, samt opslagstavler eller lign. til brug af foreningernes 
informationsmaterialer. 

 
Dagligdagen: 

- Generelt fungerer det meste i dagligdagen og de kulturarrangementer, der er blevet 
afholdt har været med stor succes. 

- Det nye LED-lys i begge haller fungerer rigtig godt. 
- Brugerne oplever fælles, at der er en udfordring med at benytte den nye 

hovedindgang. Mange benytter fortsat den gamle, mens der er trafikale 
 

- Udendørs opleves desværre problemer med hærværk på sandsække mv. 
- I omklædningsrum foreslås en skabsløsning til aflåsning af værdigenstande, da 

omklædningsrum ofte benyttes af flere forskellige hold og idrætsgrene. 
- Der skal drøftes benyttelse og anvendelse af omklædningsrum generelt, således der  

skabes et bedre system i dette  dette drøftes videre med brugergruppen. 
- Generelt skal der opsættes skilte - dette køres som et særskilt projekt og er 

undervejs. 
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